
Zápis č. 4/2022 

 
z jednání Administrativního výboru MČ Praha – Velká Chuchle, které se konalo dne 

31.5.2022 od 16 hodin v kanceláři starosty ÚMČ. 

 

 

Přítomni:  předseda          Ing. Jan Křen 

členové            Mgr. Pavel Klán, MUDr. Michaela Schneiderová, Ph.D.,                            

MUDr. Jaromír Piskáček, Ing. Jiří Barcal, Robert Pořízek             

     

Omluveni:    Mgr. Martin Melichar, Ing. Iveta Stašková 
 

Hosté:    - - - 

 

Jednání bylo zahájeno v 16.05 hod. 

Program jednání: 

 

1. Informace „Nákup a instalace zařízení pro zřízení veřejné WiFi na území MČ Praha-

Velká Chuchle“ 

2. Projednání připomínek ke stanovisku IPR Praha 

3. IT služby COMES, spol. s r.o.  

4. Informace o Zdvoukolejnění žel. trati Branický most - Praha Krč - Spořilov  

a o Novostavbě trati Praha-Smíchov – Beroun 

5. Čechoslovan-pronájem hřiště 

6. Připomínky k územnímu plánu (návrhovému znění Metropolitního plánu Prahy) 

7. Stížnost občana p. Vladimíra Kozáka  

 

Ad 1) Informace „Nákup a instalace zařízení pro zřízení veřejné WiFi na území MČ 

Praha-Velká Chuchle“ 
Na úvod seznámil předseda AV přítomné se základními aspekty projednávaného tématu – na 

realizaci projektu veřejné WiFi je poskytována dotace z evropských fondů až do výše 15 000 

Euro. Bývalá starostka Mgr. Felix v r. 2019 uzavřela smlouvu; v mezidobí se nic 

neuskutečnilo; v současnosti dokončena poptávka po realizátorovi – nabídky zaslaly  

tři společnosti DATOR3 Services, a.s., Družstvo EUROSIGNAL a GiTy, a.s. Sama realizace  

v sobě skrývá nemalé výdaje a také následný provoz po dobu min. 3 let není zadarmo; cena za 

provoz se pohybuje mezi 100 000 Kč a 300 000 Kč. Jako jediný realizátor, který připadá do 

úvahy, se jeví Družstvo EUROSIGNAL, které ve Velké Chuchli provozuje 2 hot-spoty. 

Ing. Barcal doplnil informaci o skutečnosti, že projekt je cílený spíše na místa, kde je zvýšená 

poptávka po internetovém připojení – v Praze tomu tak není a vzhledem k tomu, že 

podmínkou realizace je umožnění vytvoření 10 spojovacích bodů a je sledována jejich 

následná vytíženost, což v dimenzích Chuchle je poměrně složité až nemožné docílit. Z jeho 

pohledu se projekt jeví jako finančně nevýhodný, navíc instalované zařízení se stává 

majetkem MČ a musí být účetně odepisováno. Také z pohledu občanů se nezdá být tento 

projekt přínosný. 

Návrh usnesení: 



AV doporučuje v projektu nepokračovat, a to z vícerých konkrétních důvodů uvedených v 

příloze č.1 zápisu.  

Hlasování o návrhu doporučení: PRO: 6 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 2) Projednání připomínek ke stanovisku IPR Praha 

Předseda AV seznámil přítomné s aktuálním vývojem v komunikaci mezi IPR, SŽ  

a projektantem SUDOP v záležitosti týkající se přípravy podkladových materiálů pro podání 

žádosti o stavební povolení na výstavbu nadjezdu přes železnici ve Velké Chuchli.   

 

Pozn. v 16.25 hod. se z náhlých rodinných důvodů omluvil Mgr. Klán z další účasti na 

jednání. 

 

Předseda AV informoval členy výboru, že cca do 2.6.2022 IPR Praha dodá písemně souhlasné 

stanovisko s žádostí o stavební povolení s podmínkami vyplývajícími z jednání SUDOP, SŽ, 

IPR Praha a MČ Praha – Velká Chuchle. Případný souhlas či nesouhlas bude projednán do 

konce tohoto týdne (cca pátek) telefonicky až IPR Praha zašle svůj dokument. Všichni 

přítomní odsouhlasili, že si dokument přečtou a zašlou předsedovi AV své stanovisko mailem 

(nepřítomným členům AV bude dokument také zaslán). 

Návrh usnesení: 

AV doporučuje ZMČ zrušit usnesení č. 3/2022 (bod 3/5-4a) ze dne 1.3.2022 a navrhuje ZMČ 

schválit nové usnesení: ZMČ souhlasí s obsahem projektové dokumentace zpracované 

generálním projektantem SUDOP PRAHA a.s. pro žádost o vydání stavebního povolení 

„Optimalizace trati Praha Smíchov (mimo) - Černošice (mimo) Varianta NADJEZD"  

s místem realizace nadjezdu v k.ú. Velká Chuchle za podmínek uvedených ve stanovisku IPR 

Praha ze dne 2.6.2022 (viz příloha), případné dohodnuté změny budou realizovány změnou 

stavby před dokončením.  

Hlasování o návrhu doporučení: PRO: 5 – PROTI: 0 – ZDRŽEL: 0 

 

Ad 3) IT služby COMES, spol. s r.o.  

Předseda AV informoval členy výboru o nabídce společnosti COMES a seznámil je  

s navrženou smlouvou (viz příloha). 

Návrh usnesení: 

AV doporučuje ZMČ schválit uzavření nové Servisní smlouvy o poskytování odborných IT 

služeb se společností COMES, spol. s r.o., se sídlem: Vejvanovského 1615, 149 00 Praha 4, 

IČO: 17047561, DIČ: CZ17047561 za základní celkovou měsíční částku ve výši 10.043,- Kč 

vč. DPH.  

Hlasování o návrhu doporučení: PRO: 5 – PROTI: 0 – ZDRŽEL: 0 

 

Ad 4) Informace o Zdvoukolejnění žel. trati Branický most - Praha Krč - Spořilov  

a o Novostavbě trati Praha – Smíchov - Beroun  

Předseda AV seznámil členy s průběhem jednání týkajícího se zdvoujkolejnění Branického 

mostu. Realizace bude probíhat příští rok. Most projde kompletní rekonstrukcí, včetně 

instalace protihlukových stěn.  

Předseda AV seznámil členy s průběhem schůzky občanů Malé Chuchle se zástupci SŽ 

a SUDOP ohledně plánované novostavby trati Praha – Beroun (viz prezentace).  

SUDOP přislíbil dodat do září 2022 vizualizace variant úprav v okolí mostu, aby se občané 

mohli rozhodnout, která varianta je pro ně nejpřijatelnější. 

  

 



Ad 5) Čechoslovan-pronájem hřiště  

MUDr. Schneiderová seznámila členy AV s telefonáty, které vedla z pozice místostarostky 

MČ se zástupci majitele stavby – budovy šaten. Informovala přítomné o jejich záměru 

uplatnit u soudu nároky na ušlý zisk vzniklý v souvislosti s nemožností budovu užívat poté, 

co byla obsazena bývalým vedením MČ Praha – Velká Chuchle.  

Pan Pořízek seznámil členy výboru s možnými variantami pronájmu pozemků sportoviště  

a zdůraznil, že v současnosti přichází vzhledem k celé řadě nejasností pouze krátkodobý 

pronájem cca do konce října 2022, max. do konce r. 2022.  

Návrh usnesení: 

AV doporučuje ZMČ souhlasit s vyvěšením záměru pronájmu sportovního hřiště včetně 

zázemí umístěných na pozemcích 869/1, 870/1, 870/5, 871/1 a 1180/2 (mimo pozemek 871/4) 

s věcným břemenem na pozemku 1180/2 umožňujícím majiteli vstup do nemovitosti. Doba 

pronájmu do konce roku 2022, účel pronájmu sportovní a volnočasové aktivity. 

Hlasování o návrhu doporučení: PRO: 5 – PROTI: 0 – ZDRŽEL: 0 

 

Ad 6) Připomínky k územnímu plánu (návrhovému znění Metropolitního plánu Prahy)  

Ing. Barcal seznámil členy výboru s probíhajícím jednáním a připomínkami ohledně 

metropolitního územního plánu. Další jednání k tématu proběhne na domluveném setkání na 

MHMP ve čtvrtek 2.6.2022. 

 

Ad 7) Stížnost občana p. Vladimíra Kozáka  

Členové AV se seznámili s obsahem stížnosti občana Velké Chuchle, pana Vladimíra Kozáka 

a doporučují s ohledem na její podstatu předat tuto stížnost do agendy Kontrolnímu výboru. 

To je v kompetenci přítomného starosty MČ MUDr. Piskáčka.  

 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 18 hodin. 

 

Zapsali: Mgr. Pavel Klán, Ing. Jan Křen          

 

 

 

 

                   Ing. Jan Křen 

 Předseda Administrativního výboru 

 

 
 
 


